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Or.0012.1.1.2024 
 

 

 

 

Protokół Nr 39/24 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 20 lutego 2024 r. 
 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz. 900 do godz. 1127. 

 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Borzyma - Burmistrza Drohiczyna, p. W. Romaniuk – Skarbnik 

Gminy, p. M. Rogowca - Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz Kierowników i Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Gminy. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski 

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz         

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska         

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski          

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński           

2. Barbara Pogorzelska 

3. Małgorzata Sierociuk          

4. Jan Kobus 

5. Józef Daniluk           
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Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Informacja z działalności jednostek organizacyjnych Gminy Drohiczyn za rok 2023: 

Biura Obsługi Szkół, Żłobka „Bajkowa Kraina”, Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, Środowiskowego Domu Samopomocy w Putkowicach Nadolnych. 

4. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu, 

b) zmian w budżecie Gminy na 2024 r., 

c) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2024 – 

2034, 

d) poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

e) zwolnienia Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Drohiczynie z 

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Drohiczyn, 

f) przyjęcia Programu Opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności  zwierząt na terenie Gminy Drohiczyn na 2024 r., 

g) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa KZN – Podlaskie spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Łapach w postaci prawa własności 

nieruchomości. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 27.12.2023 r. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 
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Ad. 3. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła p. B. Renda o omówienie sprawozdań za 2023 r. 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drohiczynie oraz Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Putkowicach Nadolnych. 

Kierownik omówiła sprawozdania zgodnie z załącznikami nr 4 i 5. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do obecnych na sali czy są pytania do omówionych sprawozdań? 

Radna Urbańska zapytała, czy wykazane w sprawozdaniu usługi opiekuńcze w ilości 8 szt., 

dotyczą osób z miasta, czy ze wsi? 

Kierownik odpowiedziała, że są to osoby z miasta. 

Radna Urbańska po uzyskaniu odpowiedzi, zapytała, czy wobec tego nie ma potrzebujących 

we wsiach? 

Kierownik odpowiedziała, że pracownicy robią rozeznania co jakiś czas, nie ma nowych 

zgłoszeń. Poinformowała o złożonym wniosku na „usługi sąsiedzkie”, co umożliwi ewentualną 

pomoc we wsiach. 

Radna Urbańska zapytała, czy miejsca przeznaczone na pobyt całodobowy są zajęte? 

Kierownik odpowiedziała, że nie ma takich osób w ośrodku, które potrzebują całodobowej 

opieki. 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodnicząca podziękowała Kierownik za zabranie głosu. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła p. E. Jaroć o omówienie sprawozdania za 2023 r. z 

działalności Biura Obsługi Szkół w Drohiczynie. 

Kierownik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do obecnych na sali czy są pytania do omówionego sprawozdania? 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca podziękowała Kierownik za zabranie głosu. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła p. D. Kowalczuk o omówienie sprawozdania za 2023 r. 

z działalności Żłobka „Bajkowa Kraina” w Drohiczynie. 

Dyrektor omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Przewodniczący zwrócił się do obecnych na sali czy są pytania do omówionego sprawozdania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Dyrektor za zabranie głosu. 

 

 

Ad. 4. 

 

a) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 6). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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b)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2024. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 7). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

c) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Drohiczyn na lata 2024-2034. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 8). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 9). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Dyrektora GZGK – p. W. Wietoszko, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Drohiczynie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Drohiczyn. 
Dyrektor omówił projekt uchwały (zał. nr 10). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

f)  
 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad zwierzętami 
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bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie Gminy Drohiczyn na 2024 

r. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 11). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

g) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 

niepieniężnego do spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN – Podlaskie spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Łapach w postaci prawa własności 

nieruchomości. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 12). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 5. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. M. Rogowiec odczytał pismo w sprawie skargi na 

działalność Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

Burmistrz powiedział, że skarga zostanie przekazana zgodnie z właściwością do Wojewody 

Podlaskiego. 

 

Ad. 6. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodniczący wspólnego posiedzenia komisji radny Kosiński  

zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej – ………………………………………………………………………….. 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – ………………………………………………………….. 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu –………………………………………………………. 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – ……………………………………… 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


